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6.3 Ordlista - Lätt svenska 

Svenska: Ditt språk:  

en fritid   

en hobby  

en aktivitet, att vara aktiv  

en förening  

en grupp  

ett intresse  

en mötesplats  

frivilligt   

en lön   

ledig  

en medlem  

en medlemsavgift  

talko  

att hjälpas åt  

en ordningsvakt  

en parkeringsvakt  

(en) kultur 
 

 

(en) natur  

ett hantverk  

en fackförening  
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en pensionär  

att umgås  

ett stöd  

en vänskap  

ett politiskt parti  

att röra på sig  

en ledare  

kontaktuppgifter 
 

 

en volontär  
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ÖVNING:  

 

Be deltagarna välja ut minst fem ord ur ordlistan som de sedan ska använda i en mening. 
Gör övningen tillsammans på tavlan eller enskilt.   

 

1. ____________________________________________________________________ 
 

 
2. ____________________________________________________________________ 

 

 
3. ____________________________________________________________________ 

 

 
4. ____________________________________________________________________ 

 

 
5. ____________________________________________________________________ 

 

 

 


